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Interpelacja 

dot. Organizacji ruchu na ul. Baraniaka, Dymka, Kobylepole, Szwajcarskiej i Majakowskiego 

 

Właściciele i mieszkańcy południowo-wschodniej części Poznania, w tym w szczególności Antonika      
i Kobylepola wystąpili do Pana Prezydenta oraz do ZDM z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu 
drogowego oraz o podjęcie działań zmierzających do harmonijnego rozwoju infrastruktury 
transportowej w tej części miasta. Od kilku lat realizowane są przez deweloperów liczne inwestycje w 
obrębie ulic: Baraniaka, Dymka, Kobylepole, Szwajcarskiej i Majakowskiego. Od lat ta część Poznania 
połączona jest z Centrum jedynie trzema liniami autobusowymi, kursującymi z niewielką 
częstotliwością. Istniejąca ilość połączeń nie jest w stanie obsłużyć przyrastającej w tempie 
geometrycznym liczby mieszkańców. Tak szybki rozwój tej części miasta powinien wiązać się z 
reorganizacją ruchu drogowego na wyżej wymienionych  ulicach oraz budową linii tramwajowej, która 
zabezpieczyłaby potrzeby komunikacyjne mieszkańców os. Zodiak, mieszkań położonych przy 
Dymka, os. Przemysława, mieszkańców Kobylegopola i Antoninka, a także mieszkańców Swarzędza, 
Zalasewa i okolic.  

Proszę o informację, czy w najbliższym czasie nastąpi zmiana w organizacji ruchu drogowego na 
wyżej zakreślonym terenie oraz czy prowadzone są jakiekolwiek prace związane z rozwojem 
infrastruktury komunikacyjnej na tym terenie.  
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